

TABLE OF CONTENTS

目 录

Personalized Product Recommendation of Commercial Banks Based on Association Rules
(基于关联规则的商业银行个性化产品推荐)

L. J. WANG, T. Y. SUN.....1147

Network Self-Media Spatial Data Mining Based on Improved K-Means
(基于改进后 K-Means 下网络自媒体空间数据挖掘)

X. ZHENG, X. J. LAN, Y. ZHONG.....1153

A K-Means Algorithm Based on Feature Weighting
(一种基于特征加权的 K-Means 算法研究)

Y. XU, X. L. FU, H. H. LI, G. F. DONG, Q. WANG.....1164

Research and Analysis of Digital City Based on Web Crawler
(基于网络爬虫的数字城市研究与分析)

J. W. RAO, Y. Y. YANG, R. H. MA, C. C. DU.....1172

Acquisition and Analysis of the Research of Smart City
(智慧城市研究的获取与分析)

J. W. RAO, Y. Y. YANG, R. H. MA.....1183

An Improved Eclat Algorithm Based on Pruning Optimization and Indexing Intersection
(基于剪枝优化与索引求交的改进 Eclat 算法)

S. X. LV, J. HUANG.....1195

PM2.5 Prediction Based on Genetic Algorithm and Regularized Extreme Learning Machine
(基于遗传算法和正则化极限学习机的 PM_{2.5} 浓度预测研究)

F. T. WENG, T. L. ZHANG, M. Z. HOU, J. S. LUO.....1207

The Calibrating Method of Linear-Structural Visual System Based on Line Scale Device
(基于线纹尺的视觉检测标定方法)

Y. S. CHEN, Z. P. CUI, H. J. ZHANG, F. ZENG.....1217

Ophthalmic Imaging Method Based on Intelligent Terminal
(基于智能终端的眼底成像方法)

H. T. LI, J. H. LI, Y. Z. HE, Z. Y. LIU, Z. H. FANG.....1224

Research on Social Network Link Prediction Algorithm Based on Multidimensional Similarity Attributes

(基于多维相似度属性的社会网络链接预测算法研究)

W. J. YANG, H. C. ZHANG, L. WU.....1239

Study on Spatio-Temporal Variation of Residents' Night Emotions of Ganzhou

Based on Sina Micro-Blog Data

(基于新浪微博数据的赣州市居民夜间情感时空变化研究)

X. DU, X. J. LAN.....1259

Research on 3D Model Reconstruction Method Based on Smart Phone

(基于智能手机的三维模型重建方法研究)

H. CAO, Z. W. QIU, W. XIN, D. D. FU.....1270

Security Analysis and Verification of the Game Library

(游戏库的安全性分析与验证)

R. Y. LI, S. SHAO, H. L. CUI, S. Z. NIU.....1277

Research on Personalized Recommendation of Ancient Poetry Based on Word2vec Model

(基于 Word2vec 模型进行古诗词个性化推荐的研究)

Z. L. LIU, H. HUANG.....1292

Identifying Protein Complexes Based on Gene Ontology and Core-Attachment Structure

(基于基因本体和核-附属的蛋白质复合物识别算法)

Y. YU.....1300